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Goedkeuring verslag vorige vergadering: 

Het verslag wordt goedgekeurd. 

Martine heeft besloten om niet langer deel uit te maken van de Sportraad. In het reglement is geen artikel 
opgenomen over wat te doen bij het vertrek van een lid van het coördinatieteam.  

Het voorstel is om aan Martine te vragen om iemand nieuw van RVC af te vaardigen. Marc heeft al afgestemd 
met Sasja of zij iemand nieuw kunnen afvaardigen aangezien hij zelf ook verbonden is aan RVC. Op die 
manier kan hij in de hoedanigheid van RVC optreden en kan er iemand nieuw van Sasja toetreden.  

De sportantenne bekijkt of dit voorstel in lijn met het reglement is.  

Stedelijke Sportraad, verslag 25 januari:  

Rose-Marie en Marc hebben deelgenomen aan de voorbereidingsvergadering voor de laatste stedelijke 
sportraad (Antwerpen, 20/06, 20u00). Volgende punten stonden op de agenda: 

1. ieder district bepaalt zelf hoe het zich voorstelt of aangeeft wat men wil meedelen aan de andere 
districten. Het voorstel is om enkele vragen aan de stedelijke sportraad voor te leggen.  

a. Hoe gaan andere districten om met clubs die het financieel moeilijk hebben? De 
energiecrisis heeft budgettaire gaten geslagen, vrijwilligers zijn moeilijker te vinden, 
lidgelden kunnen niet elk jaar verhoogd worden en het district Hoboken heeft geen 
ongelimiteerd budget om dit allemaal financieel te compenseren. Welke oplossingen ziet de 
stedelijke sportdienst hiervoor? Hoe pakken andere districten dit aan?  

b. Problemen met verouderde sportinfrastructuur worden vaak gesignaleerd maar het duurt 
soms erg lang voor deze opgelost raken, ook als het maar “kleine” problemen zijn. Is er een 
weg rond de administratieve mallemolen om deze sneller aan te pakken?  

2. Bijzondere vragen naar de sportdienst vanuit jullie district dat betrekking heeft tot alle sporttakken 
van jullie district 

a. Verouderde infrastructuur 
b. Komt er een nieuw infrastructuurproject aan in de nabije toekomst  

3. Belangrijke data waar iedereen zou kunnen mee rekening houden. (activiteiten) 
a. Hobokens Fitfestival: 06/06 
b. Recreatief Zomeraanbod: Juni, Juli, Augustus 
c. Fietsproject 
d. GP Beerens-Aartselaar (Hoboken Fietst)  
e. Jaak Schram 50 jaar 
f. Scholenveldloop: 25 september 
g. Buitenspeeldag 

De bedoeling is dat elk district zich nog eens voorstelt aan de hand van een korte PowerPoint. Het district 
Antwerpen heeft een memorandum geschreven dat ze zullen voorstellen. Dit is eventueel iets wat de 
districtsraad van Hoboken ook kan opmaken.  

De sportantenne maakt een aanzet van de PowerPoint. Sien en Tom zullen mee aanwezig zijn in afwezigheid 
van de andere leden van de sportraad.  

Sportlaureatenviering 14/03, evaluatie:  

De sportlaureatenviering werd, wegens stormweer op de originele datum, verzet naar 14/03. Deze beslissing 
werd van hogerhand genomen. Aangezien de catering minder dan 24 uur op voorhand werd geannuleerd, 
moesten er toch kosten betaald worden en was het financieel niet meer mogelijk de viering in de voorziene 
vorm te organiseren. 

Er werd dus, omwille van budgettaire redenen, gekozen voor een staande receptie met borrelhapjes in de 
foyer. Dit is ook de vorm waar de laureatenviering naartoe zou evolueren de komende jaren, eventueel op 
verplaatsing, bij verschillende sportverenigingen. 

De sportraad gelooft dat dit goed werd ontvangen door de aanwezigen. De staande receptie zorgt dat 
iedereen met iedereen kan praten, in tegenstelling tot het tafelgegeven. Ook de foyer als locatie voor de 



 

receptie wordt gemaakt. De sportantenne bekijkt naar volgend jaar toe of we dit format in het laatste jaar 
van de legislatuur aanhouden of volgend jaar al op locatie gaan.  

De aanwezigen waren over het algemeen ook tevreden dat de viering in zijn geheel niet werd geannuleerd 
maar dat er een alternatief werd gezocht op een ander tijdstip. Dit vertaalde zich ook in de aanwezigheid van 
de originele genodigden. 

Janne Loos kreeg een award waar haar naam foutief op gespeld was. Bij de bestelling van volgend jaar 
voorziet de sportantenne een nieuwe award. 

Sportcafé El Corazon Sorghvliedt 

Sedert 11 april is het nieuwe cafetaria van zwembad Sorghvliedt geopend. Er zijn echter al een aantal 
strubbelingen opgedoken met de nieuwe eigenaar. De sportantenne vroeg de concessieovereenkomst op bij 
AG Vespa. In deze overeenkomst zijn onder artikel 4, onder meer, volgende voorwaarden voor bestemming en 
gebruik opgenomen: 

• De feestzaal wordt tijdens het speelseizoen tijdens thuismatchen ter beschikking gesteld aan de 
sportclubs, volgens de voorwaarden die gezamenlijk worden vastgesteld door de uitbater en de 
clubs.  

• … de concessiehouder slechts toegelaten is te sluiten één uur na de sluiting van het zwembad en na 
activiteiten in de sporthal. 

• De uitbater houdt rekening met volgende zaken die de Stad Antwerpen belangrijk vindt:  
o Een goede samenwerking met de sportclubs die gebruik maken van het zwembad en de 

sporthal, zoals de bereidheid om sportkampen te faciliteren, open staan voor evenementen 
van sportclubs, … 

• De concessiehouder zal samenwerken met de sportclubs van de sporthal voor de 
terbeschikkingstelling van de feestzaal. De concessiehouder maakt het mogelijk dat de sportclubs 
van de sporthal, tijdens het speelseizoen, op matchdagen en tijdens de club-evenementen 
(maximaal af te spreken keer per jaar), gebruik maken van de feestzaal. De uitbater stelt hiervoor 
een afsprakennota op met gebruikelijke voorwaarden.  

Uit de concessieovereenkomst blijkt duidelijk dat de Stad Antwerpen een goede samenwerking met de 
gebruikers van de sporthal belangrijk vindt. Op dit moment is er van die goede samenwerking echter 
absoluut geen sprake. De vertegenwoordigers van zowel Sasja als GS Hoboken Ster bekijken zelfs actief 
andere opties om niet langer gebruik te moeten maken van de cafetaria en de zaal.  

De gebruikers van de sporthal die vertegenwoordigd zijn in de sportraad geven aan dat er al vanaf het begin 
spanningen waren. Een overzicht:  

• Gebruik polyvalente zaal: Initieel werd de afspraak gemaakt dat de clubs de polyvalente zaal gratis 
konden gebruiken als ze drank afnamen bij de concessiehouder, of zelf hun drank konden schenken 
als ze de zaal betaalden. Later werd deze afspraak echter zonder overleg aangepast en werd 
aangegeven dat ze zowel zaalhuur zouden moeten betalen alsook drank afnemen bij het cafetaria. 
De clubs beseffen uiteraard dat, door de leegstand van de cafetaria, ze uitzonderlijk gebruik konden 
maken van de zaal in ‘eigen beheer’, en dat dit geen verhaal van lange duur zou zijn. Dat neemt niet 
weg dat het voor beide partijen wenselijk zou zijn als hier ergens een middenweg in gevonden kan 
worden. De clubs blijven tenslotte de grootste ‘klanten’ van de cafetaria en zien alleen maar 
voordelen in een goede samenwerking. De clubs kunnen zich niet vinden in de 
gebruiksovereenkomst die hen werd voorgelegd en hebben, eerder uit financiële noodzaak, besloten 
een ander alternatief te zoeken. 

• Afplakken ramen: de concessiehouder wil de ramen, die uitkijken op het zwembad afplakken zodat 
de mensen niet langer naar binnen kunnen kijken. Dit zorgt er uiteraard ook voor dat de mensen niet 
langer naar hun kinderen kunnen kijken die aan het zwemmen zijn.  

• Openingstijden: De concessiehouder heeft zich al een aantal keer niet gehouden aan de afgesproken 
openingsuren. Dit werd al gesignaleerd waarna de afspraken wel werden nageleefd maar dan wel 
zeer rigoureus. Zo werden de supporters stipt 1 uur na afloop gevraagd om te vertrekken. Op zich is 
dit in lijn met de concessie maar heel klantvriendelijk is dat moeilijk te noemen.  

• Gordijnen: het is de algemene gewoonte om bij wedstrijden de gordijnen tijdens de eerste 
wedstrijdhelft te sluiten zodat “supporters” geen misbruik maken van het cafetaria om gratis een 



 

wedstrijd bij te wonen. Tijdens de 2e wedstrijdhelft worden deze dan terug geopend aangezien de 
aanwezigen dan hoogstwaarschijnlijk een wedstrijdticket hebben gekocht. De concessiehouder wil 
dit echter niet aanvaarden. Dit is niet specifiek opgenomen in de concessie maar bevordert geenszins 
de samenwerking. 

AG Vespa vraagt aan de betrokken clubs om een overzicht te geven van de strubbelingen. De sportantenne zal 
deze aan Vespa bezorgen, en dit verder mee opvolgen.  

De sportraad stelt voor om een gesprek te organiseren tussen de betrokken clubs en de uitbater, liefst met 
een moderator van TV/concessies.  

10 kilometer van Hoboken, evaluatie: 

Met 150 deelnemers kunnen we spreken van een geslaagde editie van de 10 kilometer van Hoboken. De 
nieuwe naam slaat aan, alsook de “Kids run”. De sessie Start To Run na afloop was niet succesvol en werd 
tijdelijk opgeschort. Deze zal in het najaar terug opgenomen worden.  

De sportantenne stuurde naar de bewoners van Fort 8 en gebruikers van de Sportschuur twee reminders dat 
de Hoofdfrontweg tijdens de loop afgesloten zou zijn voor verkeer. Ondanks deze reminders moest één 
vereniging toch nog via een lid van de sportraad op de hoogte worden gebracht omdat ze deze niet gekregen 
hadden. Verenigingen zijn echter zelf verantwoordelijk om de gegevens op hun profiel in de databank actueel 
te houden. Dit moet eventueel nog eens onder de aandacht gebracht worden.  

Buitenspeeldag 17/04, evaluatie: 

De buitenspeeldag viel letterlijk een beetje in het water. Namens de organisatie wil de sportantenne alle 
verenigingen bedanken die ondanks het slechte weer toch present tekenden om van het verenigingendorp 
een succes te maken. Er werd rekening gehouden met de opmerkingen die de sportraad vorig jaar maakte. Zo 
werd het drankgedeelte in de richting van het verenigingendorp verplaatst. Jammer genoeg moest dit in het 
koetshuis doorgaan door het regenweer.  

De sportraad merkt op dat de kleurencodes op leeftijd een goed idee zijn, maar dat er toch een 
tussencategorie is die niet op de ‘grote’ springkastelen mag, maar eigenlijk zijn ding niet vindt in het 
“kleutergedeelte”. De sportraad vraagt zich af of er eventueel 3 categorieën kunnen komen, of getrieerd kan 
worden op lengte zoals in pretparken.  

Het verenigingendorp was dit jaar kleiner omdat er minder verenigingen aanwezig waren. Dit werd niet 
ervaren als een storende factor. Sommige verenigingen waren wel heel snel weg (zoals bijvoorbeeld de 
Academie) wat jammer was. De vlaggetjes die de weg wijzen naar het verenigingendorp mogen volgend jaar 
zeker terugkomen, dit wordt gezien als een meerwaarde.  

De volgende buitenspeeldag is op 23 april 2025 (telkens de eerste woensdag na de paasvakantie). 

Fitfestival 06/06, stand van zaken: 

De volledige planning voor het fitfestival staat ondertussen online en mensen kunnen zich inschrijven. Zoals 
de voorgaande jaren lopen de inschrijvingen stroef maar aangezien de promotie ondertussen wijdverspreid is 
in Hoboken wordt er de komende week beterschap verwacht. Op gezette tijden zullen via de socials van het 
district de sessies nog eens extra onder de aandacht gebracht worden.  

De sportantenne vraagt of er leden van de sportraad bereid en beschikbaar zijn op 6 juni om een sessie 
curling te begeleiden en mee de workshop ‘elektrisch fietsen’ voor te bereiden en begeleiden. De voorzitter 
kan een sessie curling begeleiden. Alle andere leden van de sportraad zijn jammer genoeg belet. 

Sporthal Fort 8, gebruik kleedkamers: 

Frank Beyens, de regiomanager Zuid, communiceerde onderstaande betreffende de Sportschuur en de 
kleedkamers:  

De klacht over het niet mogen gebruiken van de douches, daar zou ik eens concreet met de klager over willen 
spreken. Er is een kleedkamerverdeling en alle kleedkamers in Fort VIII worden daarbij ingezet. 



 

Indien er een reden zou zijn waarom er te weinig kleedkamers worden gegeven, zoals aangehaald bij gebruik 
mannen en vrouwen moet dit eens concreet gevraagd worden. Met de onderstaande info heb ik geen zicht 
over welk gebruik dit precies gaat, en of dit al dan niet een terechte vraag is. Indien het bij bepaalde 
medewerkers zou zijn dat er kleedkamers buiten gebruik worden gehouden wil ik ook wel nagaan of daar een 
reden voor is. 

De sportantenne vraagt aan de gebruikers om op te lijsten (datum) wanneer er geen gebruik gemaakt kan 
worden van de kleedkamers. Op die manier kan de regiomanager bekijken of daar een bepaalde reden voor 
is. Het lijkt de sportraad ook logischer dat de nieuwe kleedkamers, met maar één douche-unit in 
tegenstelling tot de gedeelde douches van de oude kleedkamers, als eerste in gebruik genomen worden, 
zeker voor gemengde sporten. 

De verwarming is nog steeds niet gemaakt maar door de temperatuurstijging is het niet meer koud in de 
sportzaal. Het oplossen van deze problemen neemt altijd erg veel tijd in beslag en vaak worden deze zaken 
ook niet volledig opgelost. Zo is het bijvoorbeeld maar de vraag of het probleem van de opstijgende vloer in 
SH Sorghvliedt niet gewoon zal terugkeren wanneer het terug afkoelt en vochtiger wordt. De sportraad 
signaleert deze zaken op de stedelijke sportraad van 20 juni.  

Vragen over sportinfra, Frank Beyens:  

Voor vragen over sportinfrastructuur is door interne verschuivingen binnen Sporting A regiomanager Frank 
Beyens een extra aanspreekpunt. 

Topsportbanner SH Sorghvliedt: 

De nieuwe topsportbanner hangt op. Het is echter jammer dat er een jaartal staat bij het logo van ‘erkende 
sportclub’. Dit zorgt er immers voor dat de banner over een aantal jaar eventueel terug vervangen zal moeten 
worden.  

Daarnaast is er op de banner iemand te zien die onlangs overleden is. De sportraad begrijpt dat dit mogelijk 
gevoelig ligt bij de familie en zal, als de familie hier op aanstuurt, een gepaste oplossing zoeken om de 
banner te vervangen. 

Varia: 

RVC Hoboken:  
Er staat er holle populier op de pleinen van RVC Hoboken die gekapt zou moeten worden. RVC 

seinde dit al via de Boomcel maar kreeg ondertussen al anderhalve maand geen antwoord meer. De 

sportantenne vraagt via de groendienst een stand van zaken op. 

De groendienst liet ondertussen al weten dat de Boomcel momenteel overbevraagd is met de nodige 

vertragingen tot gevolg. Het zou dus kunnen dat de vraag al wel gesteld is maar als niet-prioritair 

behandeld wordt.  

De sportantenne volgt dit verder mee op. 

Sasja en GS Hoboken Ster:  

De ledboarding is versleten, maar nieuwe ledboarding aankopen is praktisch onmogelijk. De clubs 

wensen grote TV schermen aan te kopen die ze permanent zouden willen ophangen. De sportantenne 

vraagt bij de regiomanager na wie ze moeten contacteren om hier afspraken over te maken.  

Ondertussen is gebleken dat dit via Frank Beyens zelf kan. De info werd bezorgd. 

Datum volgende vergadering: 26 september, 20u00. 
 


